



SABAH ECONOMIC DEVELOPMENT AND INVESTMENT AUTHORITY
PIHAK BERKUASA PEMBANGUNAN EKONOMI DAN PELABURAN SABAH

KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat Bumiputera dan Bukan Bumiputera yang berpengalaman, berkelayakan dan mempunyai pendaftaran seperti berikut dibawah bidang dan sub-bidang atau kategori dan pengkhususan yang berkaitan bagi melaksanakan kerja berikut:

TAJUK & RUJUKAN SEBUT HARGA	KELAS, KEPALA DAN SUB-KEPALA	HARGA DOKUMEN SEBUT HARGA	JENIS SEBUT HARGA	TARIKH TAKLIMAT, LAWATAN TAPAK, MASA DAN TEMPAT
<p>KERJA-KERJA PEMASANGAN PAIP UTAMA SISTEM PEMBENTUNGAN UNTUK PROJEK CADANGAN PEMBANGUNAN SABAH AGRO INDUSTRIAL PRECINT-SABAH DEVELOPMENT CORRIDOR (SAIP-SDC) DI KIMANIS PAPAR, SABAH</p> <p>SEDIA/SAIP/SH/01/2019</p>	<p>Memegang Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah</p> <p>DAN</p> <p>CIDB GRED: G3 KATEGORI CE PENGKhususan CE19-SISTEM PEMBENTUNGAN & KATEGORI ME PENGKhususan: E11-Kerja AM Elektrik M22-Sistem Pam</p> <p>ATAU</p> <p>PUKONSA KELAS D TAJUK I – KERJA-KERJA KEJURUTERAAN AWAM TAJUK KECIL 5 – SISTEM PEMBENTUNGAN & TAJUK III- MECHANICAL, SANITARY & WATER ENGINEERING WORKS TAJUK KECIL III-PLUMBING & SANITARY INSTALLATIONS TAJUK KECIL IV-PUMPING INSTALLATIONS & TAJUK VII – ELECTRICALS WORK TAJUK KECIL 1-GENERAL WIRING WORKS</p>	<p>RM50.00</p>	<p>Terbuka</p>	<p>25hb Jun 2019 (SELASA)</p> <p>Masa: 10.00 pagi</p> <p>Tempat: Tapak Projek Kimanis Papar</p> <p>Tel: 088-450650</p> <p>Lawatan tapak adalah diwajibkan</p>

Tarikh Tutup : 5hb Julai 2019 (Jam 12.00 Tengah hari)

Tarikh dan Tempat Dokumen Sebut Harga dijual : SISTEM KONSULT SDN. BHD.
Unit SH3-2-2, 2nd Floor, Taman Suria Shop Office,
Mile 5.5, Jln. Penampang Lama,
88300 Kota Kinabalu Sabah.
Tel: 088-720398 Fax: 088-720923
Tarikh: 26hb Jun 2019-4hb Julai 2019
Masa: 9.00 Pagi hingga 4.00 Petang (Isnin – Jumaat)

Tempat Memasukkan Sebut Harga : **Peti Tawaran Tender dan Sebut Harga Pihak Berkuasa Pembangunan Ekonomi dan Pelaburan Sabah**

Alamatkan kepada : **SETIAUSAHA JAWATANKUASA PEMBUKAAN SEBUT HARGA SEDIA**
Lot 1, Tingkat Bawah, Wisma SEDIA, Off Jalan Pintas Penampang,
88300 Kota Kinabalu.

Pembayaran dokumen Sebut Harga hendaklah dibuat dalam bentuk Wang Pos/Wang Kiriman Pos/Bank Draf yang dibuat atas nama “SEDIA-Federal Fund Operation”. Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada syarikat-syarikat atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa ‘SURAT TAULIAH’ yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk membeli dokumen bagi pihak syarikat.

Kontraktor hendaklah mengemukakan Sijil-Sijil Asal seperti berikut yang masih sah tempohnya untuk semakan sebelum dibenarkan membeli dokumen:

- i. Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) oleh CIDB
- ii. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) oleh CIDB
- iii. Sijil Taraf Bumiputera (STB) oleh Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)
- iv. Sijil asal Pendaftaran Kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan (PUKONSA)

Kontraktor yang berminat **DIWAJIBKAN** menghadiri Lawatan Tapak dan Taklimat Sebut Harga seperti alamat di atas. Pemilik syarikat yang bernama di dalam Sijil-Sijil tersebut di atas sahaja yang boleh menghadiri Lawatan Tapak dan Taklimat Sebut Harga dan pegawai lain tidak boleh mewakili untuk tujuan ini. Tawaran dianggap tidak sah jika pengesahan lawatan tapak dan taklimat sebut harga tidak ditandatangani oleh Wakil Pegawai Penguasa yang dilantik SEDIA semasa menghadiri taklimat tersebut.

PIHAK BERKUASA PEMBANGUNAN EKONOMI DAN PELABURAN SABAH